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Varsinais-Suomen elinkeino-, liikenne- ja ympäristökeskus (ELY-keskus) on 
19.1.2023 pyytänyt saaristokaupunki Paraisilta sekä valtioneuvoston 
saaristoasiain neuvottelukunnalta kirjallisia lausuntoja Kustavi–Iniö-reitistä. 
Lausuntopyynnössään ELY-keskus pyytää kannanottoa siihen, pitäisikö reitillä 
Heponiemi (Kustavi)–Kannvik (Iniö) käyttöön otettu m/s Sterna, jonka 
autokapasiteetti on 7–12 autoa suurempi, mutta matkustamotilat huonommat, 
säilyttää reitillä, vai pitäisikö reitillä aikaisemmin liikennöinyt m/s Aura, jonka 
matkustamotilat ovat paremmat, mutta kapasiteetti pienempi, palauttaa reitille.  
 
Paraisten kaupunki on saanut Iniön RKP:n hallituksen ja Iniön osavuosiasukkaat 
ry:n lausunnot asiassa, ja Iniön edustajat saaristolautakunnassa ovat 
keskustelleet asiasta. Kuultuaan saaristolautakuntaa Paraisten kaupunki on 
antanut näiden lausuntojen kanssa linjassa olevan lausunnon ELY-keskukselle 
määräaikaan 17.2. mennessä. Lausunnossa todetaan paikallisten lausuntojen 
mukaisesti, että tarkoituksenmukaiset ja esteettömät tilat matkustajille ovat 
välttämättömiä ympäri vuoden ja että ne menevät myöskin hyvin tärkeän 
kapasiteettitarpeen edelle. Paraisten kaupunki puoltaa näin ollen lausunnossaan 
m/s Auran palauttamista reitille. Lausunnossa korostetaan, että reitin 
vuorotiheyttä tulee lisätä niinä aikoina vuodesta, jolloin kapasiteetille on tarvetta. 

 
Liite Paraisten kaupungin saaristolautakunnan lausunto 17.2.2023 koskien lautta-

aluksen vaihtamista (m/s Aura – m/s Sterna) reitillä Heponiemi–Kannvik, Iniö 
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Päätösehdotus Merkitään tiedoksi. 
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